Reported Speech: indirecte rede.

· Wanneer:
Als je iemands woorden niet letterlijk herhaalt. Het tegenovergestelde van citeren ( hij zei dat….
· Vergelijking met het Nederlands:

Directe rede: Susan zei: “Jims haren zien er vandaag geweldig uit.”

Indirecte rede: Susan zei dat Jims haren er op die dag geweldig uit zagen.

· Herkennen aan:

· Géén aanhalingstekens (‘’)
· ‘that’. Dit wordt soms weggelaten maar kun je er altijd tussenplakken. 
· Soms: ask + if

· Wat moet je kunnen: 

Van direct naar indirect zetten. 

· Formule/Hoe doe ik dat?

1. verander de persoon/het onderwerp indien nodig. Meestal kun je dit direct overnemen.
2. verander de werkwoordstijd: altijd één stap verder in de tijd. 

a. Present simple ( past simple

De andere vervormingen hoef je nu nog niet te kennen. 
3. verander andere verwijzingen.

· Voorbeelden
1. VB Directe rede/Direct speech: Susan said: “Jim’s hair looks great today.”
2. VB Indirecte rede/Reported speech: Susan said that Jim’s hair looked great on that day. 

· Stap voor stap

Susan said: “Jim’s hair looks great today.”

1. Wie zei het? Susan (=onderwerp). (Susan said…..

2. Present simple (looks) wordt past simple ( looked

3. Verwijzing: today ( on that day (=toen/op die dag)
· Do-it-yourself
Probeer het nu zelf: (antwoorden op achterkant)
A 
“You chat too much!” the teacher said. 


B 
“I never forget a name,” he said.
C
Robert thought: “My mom is right this time.”

Bedenk ook zelf een voorbeeld!
________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

· Om je te helpen: Verwijzers van tijden omzetten
I ( he/she

my ( his/her

here ( there/at the flat.
this ( that

these ( those
now ( then, at the time

today ( that day, on Monday.. etc

yesterday ( the day before, the previous day

tomorrow ( the next/following day, on Saturday.. etc

This week ( that week

last week ( the week before, the previous week

an hour ago ( an hour before/earlier. 

can ( could
The steward said: “You can sit over there.” The steward said we could sit here. 

may ( might  
Claire said: “I may go to Bali again” ( Claire said she might go to Bali again.

will ( would  

“I will help you if you like” ( He said that he would help. 

must ( must/had to 
“I must finish this report ( He/she said that she must/had to finish the report. 

could/might/ought to/should/would ( blijven hetzelfde.  “Sarah would love a holiday,” he said.  ( He said that Sarah would love a holiday. 

· Uitzonderingen? Let tot slot op deze bijzondere voorbeelden uit het tekstboek:

1. My mum said: “Clean up your room!” (=directe rede)

My mum told me to clean my room (indirecte rede)


In dit voorbeeld heb je het over het onderwerp die iets moet doen van een ander. Je gebruikt dan ‘X(My mum) told me to…..’ Mijn moeder zei dat ik mijn kamer moest opruimen. 
Wat ook kan is My mum said that I had to clean up my room. Dit is het meest makkelijke. 

2. Susan asks: “Are we going out tonight?” (=directe rede)
Susan asks if we are going out tonight.  (=indirecte rede)

Je zou denken dat ‘are going out’ moet veranderen in  ‘were going out’. Je moest toch van present simple naar past simple doen, namelijk?

Dit komt omdat de bewering nog steeds up-to-date is op het moment. Het is nog niet besloten of ‘ze(=we)’ uitgaan. 


Er mag dan gekozen worden tussen;
A) Susan asks if we are going out tonight

B) Susan asked if we were going out that night. 

Bij A) herhaal je als het ware de vraag. Als reactie van iemand kan je dan krijgen: “Yeah, I think that’s the plan. What do you guys think?”
Bij B) herhaal je alleen wat er is gezegd en heb je het over de verleden tijd. Je krijgt hier hooguit een reactie op als  ‘Oh, why/Oh, really/Ok, thanks’(…). 
( Ezelsbruggetje: zie je ask staan: voeg dan ‘if’ toe en kopieer dan de rest van de zin. Denk er dan verder niet meer over na om verwarring te voorkomen en ga door naar de volgende zin!! Dit zijn details.
Antwoorden zinnen:A The teacher said that we chatted too much. B) He said that he never forgets/forgot a name (never geeft aan nooit, dus je mag forget in tt zetten. Makkelijker is gewoon ‘forgot’) C Robert thought that his mom was right that time.
